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Zorgen om sluiten afdeling 
Verloskunde

 

Zoals je ongetwijfeld hebt gelezen of 
gehoord zal het bestuur van het HAGA 
ziekenhuis in april besluiten of de 
afdeling Verloskunde in het ziekenhuis 
in Zoetermeer zal sluiten. Men wacht 
nog op de uitslag van twee 
onderzoeken. De GGD heeft inmiddels 
wel hun onderzoek afgerond en daaruit 
blijkt dat het sluiten van de afdeling 
Verloskunde in Zoetermeer grote 
gevolgen kan hebben voor moeder en 
kind. De langere reistijden geven meer 
kans op onveilige situaties. Natuurlijk is 
het vreemd als je een afdeling gaat 
sluiten waar zelfs vrouwen uit 
Amsterdam en Westland komen omdat 
er dichterbij geen plek is om te 
bevallen. Het televisieprogramma 
KASSA besteedde vorige week zaterdag 
ook uitgebreid aandacht aan de 
sluiting. Dit is terug te zien op Gevaar 
op babysterfte als afdeling verloskunde 
in Zoetermeer sluit. Onze 
fractievoorzitter in de Tweede Kamer, 
Jimmy Dijk, heeft hierover 
Kamervragen gesteld aan de minister. 
Als SP Zoetermeer zijn we al enige tijd 
bezig om handtekeningen te 
verzamelen voor het behoud van een 
volwaardig ziekenhuis. Duidelijk is dat 
dit nog steeds en meer nodig is. Heb je 
nog niet getekend? Doe dit dan alsnog 
en vraag ook familie, buren, vrienden 
en kennissen om dit te doen. Dat kan 
via Red het Zoetermeerse ziekenhuis 

 

 
 
Partijcongres Bussum 

Op zaterdag 2 maart hebben ruim 600 
leden van de SP tijdens een congres in 
Bussum een nieuw partijbestuur 
gekozen. Lieke van Rossum uit Delft is 
gekozen als voorzitter van de landelijke 
partij. Nils Müller uit Zutphen is 
gekozen als algemeen secretaris. Lieke 
is in Zoetermeer geen onbekende want 
zij heeft regelmatig scholing gegeven in 
onze afdeling. Ook is tijdens het 
congres de lijst voor de Europese 
verkiezingen vastgesteld. Gerrie Elfrink 
zal namens de SP de lijst aanvoeren. 
Natuurlijk is ook het programma voor 
de Europese verkiezingen vastgesteld. 

 
Lilian Marijnissen werd door Agnes Kant 
toegesproken en kreeg een gouden 
tomaat opgespeld. Dit is de hoogste 
onderscheiding binnen de SP. Lilian 
werd door Agnes bedankt voor haar 
harde werken de afgelopen jaren. Een 
filmpje liet zien wat Lilian allemaal voor 
de partij en Nederland heeft gedaan. 
Ook voor Tiny Kox was er een filmpje 
over zijn lange staat van dienst binnen 
de partij, de Eerste Kamer en de Raad 
van Europa. En natuurlijk werd ook hij 
uitgebreid bedankt en in het zonnetje 
gezet door Emile Roemer. Een congres 
is altijd veel praten maar ook is het een 
gezellige dag waarbij je weer bij kunt 
kletsen met andere leden uit het hele 
land. 
 
 
 



Ondertussen in de raad…… 
Tijdens de raadsvergadering van 26 
februari 2024 heeft de raad unaniem en 
zonder stemming twee raadsvoorstellen 
aangenomen. Het eerste voorstel gaat 
over om eigenaren van woningen, die 
moeite hebben met het verduurzamen 
van hun woning, te helpen via extra 
geld en ondersteuning. Het tweede 
voorstel heeft betrekking op het 
eindrapport over de mogelijk onveilige 
situatie van de Mandelabrug samen met  
een aantal verbeteringen die uit het 
onderzoek naar voren zijn gekomen.    

 
Wat wel besproken werd was de 
aanvraag van een investeringsbudget 
voor de aanleg van vier sportvelden 
met kunstgras, zodat de investeringen 
nog kunnen worden uitgevoerd deze 
zomer van 2024 en dus beschikbaar is 
aan het begin van het nieuwe 
voetbalseizoen. In onze bijdrage stond 
onze fractie stil bij het feit dat sport 
een belangrijke en soms onderbelichte 
rol speelt in onze samenleving. We 
hebben aandacht gevraagd voor de 
gevolgen die de gebruikte materialen 
kunnen hebben voor de ondergrond. 
Bovendien is gevraagd of er ook 
rekening is gehouden met de resultaten 
uit de evaluatie tussen de Vereniging 
Sport en Gemeenten en de KNVB. 
Hierop had de wethouder helaas geen 
direct antwoord paraat en dat antwoord 
zal op een later tijdstip volgen.  
 
Daarnaast heeft de SP nog vragen 
ingediend over twee onderwerpen 
namelijk het burgerberaad afvalbeleid 
en de bereikbaarheid van Noordhove 
met de overige wijken. Het beraad 
moet met een oplossing komen voor 
het Diftarplan dat in het verleden door 
onze inwoners naar de prullenbak 
verwezen is. Mocht je hiervoor 
geselecteerd worden, maak dan hiervan 
gebruik om je mening te laten horen! 
 
 

Recept van de maand 
 

Mexicaanse ovenschotel 
 

 
 
Ingrediënten 

1 rode ui, 2 teentjes knoflook, 2 
eetlepels olijfolie, 300 gram mager 
rundergehakt, 4 tomaten, 1 rode 
paprika, 200 gram bloemkoolroosjes, 
25 gram kruidenmix, 285 gram 
maïskorrels, 150 gram geraspte jong 
belegen kaas. 
 
Bereidingswijze 

Zet in 2 stappen deze heerlijke 
Mexicaanse ovenschotel op tafel. 
Verwarm de oven voor op 180° C.  
Pel en snipper de ui en knoflook. 
Verwarm de olijfolie in een pan die  
ovenbestendig is en fruit hierin de ui 
zo’n 3 minuten. Voeg de knoflook en 
gehakt toe en bak deze 5 minuten mee.  
Snijd ondertussen de tomaten en 
paprika in blokjes. Voeg deze samen 
met bloemkoolroosjes, maïskorrels en 
kruidenmix toe aan de pan en roer het 
geheel goed door. Besprenkel het 
geheel met de geraspte kaas en schuif 
de pan 20 minuten in de 
voorverwarmde oven.  
 
Tip! ook lekker met jalapeños en 
nachochips. 
 

Eet smakelijk! 

 


